

Herstedvester Grundejerforening

Referat af bestyrelsesmøde 09/10 - 2018

Referent: Poul

Dagsorden:

1. Hjørnegrunden, Dorte.
2. Lokalplan, Dorte.
3. Gadebelysning, status, Poul.
4. Opdatering af hjemmesiden; procedure, Dorte.
5. Fjernet fartbump medfører problemer, Dorte.
6. Økonomi, Dennis
7. Formaliseret kommunikation med ejendomsmæglere, Jens-Erik.
8. Bestyrelsen generelt, Dorte
9. Eventuelt.

Referat:

0. Til stede hos Poul var: Dorte, Henrik, Robert, Jens-Erik og Poul.
1. Hjørnegrunden: Lokalplan for Hjørnegrunden er blevet udsendt siden sidste møde. Man planlægger ældrevenlige boliger. Oplægget til den nye lokalplan har indarbejdet de kommentarer bestyrelsen tidligere har indgivet. Dermed planlægger bestyrelsen ikke umiddelbart at gøre indsigelser til den nye lokalplan, hverken angående miljøet eller lokalplanen som sådan. Steen Christiansen holder møde på grunden kl. 17.00 den 1ste november. Mindst Robert og Poul deltager. Bestyrelsen opfordrer til fremmøde. Bestyrelsen kontakter Kommunen og Propreco for at forsøge at afklare status. Bestyrelsen indkalder til landsbymøde til afholdelse 7/11 kl. 19:30 i Forsamlingshuset. Det søges at få deltagelse fra kommunen. Dorte kontakter kommunen og inviterer relevante repræsentanter. Robert laver indkaldelse til Landsbyen.
2. Lokalplan: Der er ikke sket noget nyt siden sidst. Dorte skriver til Victor Scharff på kommunen og forsøger at finde ud af status.
3. Gadebelysning: Projektet er åbenlyst forsinket. Kommunen oplyser officielt fire måneder, som allerede er overskredet. Det er ikke lykkedes at få flere detaljer fra kommunen. Poul forsøger at finde nyt.
4. Hjemmesiden: Det blev foreslået at der sendes en automail til hele foreningen, når der kommer nyt på hjemmesiden. Det har ind imellem været opslag på hjemmesiden, hvor det ikke var tydeligt hvem afsenderen var. Vi skal søge at sikre at der ikke kan misforstås hvorfra et givent opslag kommer. Desuden skal det sikres at Dorte (eller den til enhver tid fungerende formand) er orienteret når der opdateres i bestyrelsens navn.
5. Fartbump: Det er blevet observeret at det fjernede fartbump på Herstedvesterstræde har medført højere hastighed gennem Herstedvesterstræde. Poul tager kontakt til Line Matthäl og udarbejder i samarbejde med hende forslag til opdateret farddæmpning i Landsbyen til fremlæggelse på næste møde.

Herstedvester Grundejerforening

Referat af bestyrelsesmøde 09/10 - 2018

Referent: Poul

6. Økonomi: Intet nyt.
7. Ejendomsmæglere: Jens-Erik varetager kommunikationen mellem ejendomsmæglere og foreningen. Jens-Erik sørger for at Dorte og Dennis bliver orienteret i forbindelse med ejerskifter.
8. Bestyrelsen: Det blev diskuteret om foreningens bestyrelse skal være andet end diskussioner med kommunen og administration i almindelighed. Efter en livlig diskussion blev det forslået at indlede et tættere samarbejde med Forsamlingshuset. Her kunne der skabes et fælles forum som kunne arrangere sociale aktiviteter som vælgermøder og lignende. Dorte tager kontakt Forsamlingshuset og iværksætter de indledende forhandlinger.
9. Eventuelt: Den gamle smedje er nu blevet ommatrikuleret og sagen er lukket.

Næste ordinære møde bliver bestyrelsens julefrokost på Felix den 4/12 kl. 19:00.

Bestyrelsen gik hjem under klare stjerner i god ro og orden.